
1 
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ SOCIÁLNĚ ZDRAVOTNÍ KOMISE 

dne 18. 11. 2020, od 14:30 h v zasedací místnosti OSV 

 

č. 6/2020 

 

Přítomni: 

PhDr. Sofie Wernerová Dimitrovová, MUDr. Petr Havlík, Mgr. Jana Hronová, Ing. Bc. Rustam 

Kokotjucha, Zuzana Turčeková, DiS., Bc. Hana Jašurková, DiS. 

 

Omluveni: 

PhDr. Marek Hošek, Petr Korselt, Mgr. Iva Matějovská, Mgr. Karel Rajchl, MBA, MBE  

 

Hosté: 

za MM Děčín: Mgr. Eva Štolbová, Ing. Smíšek Ondřej 

 

 

Program jednání: 

 

1. Úvodní část, seznámení s programem jednání 

2. Organizační záležitosti komise 

3. Souhrn informací z měsíce října 

4. Závěr (plánování dalších jednání), diskuze 

 

 

1. Úvodní část 

Předsedkyně komise, paní PhDr. Wernerová Dimitrovová přivítala všechny přítomné, 

seznámila s programem jednání.  

 

 

2. Organizační záležitosti komise 

Komise se tentokrát nesešla v plném složení z důvodu nemocí atd.  

Stále je rozpracováno hodně sociálních témat, které jsou nutné řešit. Pan Ing. Smíšek se 

přišel s komisí rozloučit a vyzdvihl témata k dořešení. Stále se řeší lékařské pohotovosti, 

zubařů i praktických lékařů. Doporučil pomoc neziskovým organizacím s vícezdrojovým 

financováním. Může se jednat i o projekty k aktivizaci seniorů. V současné době je otázkou 

izolace osamělých osob. V kraji zcela chybí zařízení pro bezpříjmové osoby, závislé na 

návykových látkách atd.  

 
 

3. Souhrn informací z měsíce října 

V současné době probíhá výběrové řízení na ředitele CSS, p. o.  

 

Dále bylo řešeno dofinancování organizace Křesťanské společenství Jonáš, z. s. Rada města 

nebude žádána o dofinancování této služby. Statutární město Děčín nabídlo organizaci 

vytvoření webových stránek zdarma. Stránky by řešily mimo jiné i různé formy dárcovství. 
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Dále proběhla opakovaně diskuze ohledně výstavby/rekonstrukce centra pro osoby 

s Alzheimerovou chorobou. Vyvstávají dotazy ohledně využitelnosti centra, financování 

rekonstrukce, lokality atd. Mgr. Hronová informovala, že je možné využít projekty ITI a 

IROP na financování rekonstrukce objektu. V současné době probíhají výběry projektů 

Komise by ráda na další jednání přizvala odborníka z odboru rozvoje Ing. Takacsovou.  

 

4. Ostatní 

Vzhledem k tomu, že se stále objevuje zájem zastupitelů a radních o účast na komisi, bylo 

toto téma též prodiskutováno. Dle Jednacího řádu komise rady města se může jednání 

zúčastnit radní města, bez předchozího souhlasu komise. Ostatní osoby, které by se chtěli 

jednání účastnit musí komise předem odsouhlasit hlasováním. Dále si komise může přizvat 

odborníky k tématům, které potřebuje řešit.  

 

5. Závěr 

 

Další jednání je naplánováno na den 07. 12. 2020 ve 14:30 h.  

 

 

Zapsala: Bc. Hana Jašurková, DiS., v. r. 

Předsedkyně komise:  PhDr. Sofie Wernerová Dimitrovová, v. r. 

 


